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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszternek

„Hogyan vették számításba a Tiszazug déli részén lévő településeket a
fekvőbeteg ellátási kapacitás meghatározásakor?"
címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk Miniszter Asszonytól, azért tőle, mert e tárgykörben a
kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Korábbi kérdésünkre azt a választ kaptuk, hogy Tiszazug déli részén lévő települések
esetében visszaállítható a korábbi beutalási rend, ha az érintett Regionális Egészségügyi
Tanácsok erről közös határozatot hoznak .

Ezt a procedúrát azonban el lehetett volna kerülni, amennyiben a Szentesi Kórház
illetékességét egyeztetés nélkül, váratlanul nem szüntették volna meg . Megítélésünk szerint a
legjobb és leggyorsabb megoldás most is az ellátásról szóló törvény, illetve rendelet
módosítása lenne. Van-e még erre lehetőség?

A Regionális Egészségügyi Tanácsok közötti egyeztetés kulcskérdése a kapacitásokon való
megegyezés lehet .
Tudni kellene, hogy Szentesnél vagy Szolnoknál vették-e figyelembe Kunszentmárton,
Öcsöd, Szelevény, Csépa, Tiszasas, Cserkeszölő, Tiszakürt települések lakóit a kapacitások
meghatározásánál és milyen mértékben? Milyen csökkenéssel számoltak Szentes és milyen
növekedéssel Szolnok esetében a 2006 . évi CXXXI1. tv. elkészítésekor? Csak ezek
ismeretében lehet értelmesen egyeztetni az esetleges kapacitás átadásról .

Az is felmerülhet, hogy a nem túl magas ellátotti létszám miatt egyáltalán számottevő-e a
kapacitásváltozás mértéke . Amennyiben nem, kinek-milyen intézkedést kell tennie a területi
ellátási kötelezettség módosítása ügyében?

Tisztelettel várjuk válaszát!

Országgyűiés Hivatala
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